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Zápis z jednání Výboru (Předsednictva)  ČSK konaného dne  20. 1. 2022  
 
Přítomni: J. Pollert, J. Boháč, J. Hodic (on-line), S. Ježek (on-line) 
Přizváni: I. Eichler, J. Adam (on-line), M.Pavelková 
Omluvena: R.Sadílková (nemoc) 

• Kontrola zápisu z minulé schůze Výboru (dle stanov ČSK správně Předsednictva) ČSK – úkoly splněny 

• Aktualizace zápisu ve veřejném rejstříku (justice.cz) - zapsat J. Mrkose jako předsedu revizní komise a P. 
Mokrého jako člena revizní komise – zajistí sekretariát. 

• Kontrola zápisu údajů svazu v rejstříku skutečných vlastníků – zajistí J. Boháč 

• Plán schůzí Předsednictva ČSK 2022 – po projednání schválen režim tří schůzi v roce 2022, další pouze v 
případě potřeby. Termín příští schůze byl stanoven na čtvrtek 21. 4. před Konferencí ČSK, další na podzim. 

• Kontrola Usnesení Konference ČSK z r. 2021 – zajistí a zprávu podá sekretariát 

• Příprava Konference 2022 – konference bude volební, předběžně stanoven termín čtvrtek 16.6.2022., 
náhradní úterý 22.6.2022, pro dubnovou schůzi předsednictva zajistí sekretariát návrhy písemných 
podkladů (informace, kandidatury, volební + jednací řád, ... ) 

• Informace z ICF – J. Boháč podal informaci o novém předsedovi komise Sprint Toshi Furuy,  o odchodu 
generálního sekretáře ICF Simona Toulsona. Dále došlo ke změnám Pravidel ICF, které budou postupně 
zaváděny do pravidel českých. Zajistí sekce olympijských sportů. 

• Nabídka na pořádání závodů ECA – J. Boháč informoval o malém zájmu federací o pořádání ME v určitých 
disciplínách (freestyle, sjezd, … ). S. Ježek informoval limitech ČR v pořádání ME a MS v klasickém sjezdu, 
z důvodu chybějících parametrů tratí. O neobsazených závodech rozhodne 5.3.2022 Board ECA ve 
Slovinsku. 

• Schválené závody ICF a ECA v ČR – předsednictvo vzalo na vědomí stav příprav SP 2022 ve slalomu v Troji 
a ve sprintu v Račicích a MEJ 2022 v Č. Budějovicích. Projednalo a schválilo kandidatury připravované 
v gesci sekcí na pořádání vrcholných soutěží v příštích letech SP ve slalomu až do r. 2025 a MEJ ve sprintu 
v Račicích 2025. 

• Přehled výdajů ze společných prostředků 2021 – stručnou informaci podala M. Pavelková, výdaje se 
pohybovaly v rámci schváleného rozpočtu. 

• Státní dotace na strojní investice pro státní reprezentaci - podána informace o pozdním přidělení dotace 
z NSA, rozhodnutí ČSK obdržel v listopadu 2021. Podařilo se realizovat pouze část nákupů, u zbývajících 
nešly termínově dodržet podmínky státní dotace. Zbytek prostředků byl v souladu s metodikou vrácen 
NSA. Úkol pro sekce – připravit si podklady pro případ vypsání investiční výzvy NSA pro rok 2022. 

• Směrnice ČSK pro cestovné – projednáno nastavení a aktualizace vnitřní směrnice ČSK, potřeba navýšení 
limitu ale nepřekročit hranici stanovenou vyhláškou MF ČR. Po projednání byl schválen předložený návrh 
novelizace vnitřního předpisu ČSK pro cestovné, která částečně řeší stávající problém při využívání 
mikrobusů. Sekretariát zajistí očíslování a založení směrnice. Schvalování v gesci sekretářů sekcí. 

• Žádost o dotace ze státního rozpočtu na r. 2022 – J. Boháč informoval o záměru NSA pro stanovování a 
výpočtu výše dotací pro svazy. Pro 2022 jsou zveřejněny pouze podmínky dotace a lze připravovat žádost, 
která je opět náročnější na data a zpracování. Po otevření výzvy bude potřeba bez prodlení žádost podat. 
Zajistí sekretariát. Zatím není známá výše podpory. Očekává se cca 80-90% roku 2021. 

• Vyúčtování státní dotace 2021 – podána informace, že NSA požaduje pro vyúčtování data, která odporují 
předpisům GDPR, což písemně potvrdil zmocněnec ČSK pro GDPR. Bylo schváleno, že vyúčtování bude 
připraveno v NSA požadovaném rozsahu, ale v anonymizované verzi. NSA bude o postupu ČSK 
v průvodním dopise s vyúčtováním informována. 
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• Asociace Vodní turistiky a sportu – J. Boháč shrnul působení AVTS v roce 2021 jako přínos, informaci 
rozšířil J. Hodic. Předsednictvo po projednání schválilo úhradu ročního členského příspěvku. Výbor 
činnost asociace podporuje a pověřilo J. Hodice určením zástupce ČSK pro jednání VH AVTS v březnu.  

• Půjčka z rezervního fondu – J. Boháč informoval o zajištění půjčky ve výši 1 mil. Kč pro ČSK z rezervního 
fondu svazů ČUS. VV ČUS schválil žádost ČSK a půjčka byla zaručena osobní směnkou předsedy ČSK. 
Prostředky budou použity pro období do obdržení státní dotace na rok 2022.   

• Informace o činnosti sekce rychlostní kanoistiky – J. Boháč informoval o jednání valné hromady sekce, 
která hodnotila olympijskou sezonu jako úspěšnou a zvolila nový výbor sekce s předsedou J. Boháčem. 
Předsedou RK  zvolen P. Mokrý. Příprava sezony 2022 probíhá standardně, reprezentace i SpS a SCM, 
rizikem je zpoždění státní dotace.  

• Informace o činnosti sekce KDV – olympijská sezona hodnocena jako velmi úspěšná, VH zvolila nový 
výbor, s předsedou S. Ježkem, jinak téměř stejné složení, předsedou RK je O. Jarolímek. Činnost RD 
kontinuální (zahraničí VT), příprava sezony 2022 v běhu, zmíněno omezení tréninku v Troji pro 
rekonstrukci. J. Boháč navrhl aby J. Pollert jako čestný předseda byl hostem schůzí Předsednictva ČSK. 

• Informace o činnosti sekce  vodní turistiky – J. Hodic informoval o volební VH sekce, s předsedou J. 
Hodicem a jednou změnou ve výboru (nový člen T. Antonín). Materiály z VH sekce jsou na webu kanoe.cz. 
Upozornil na snahu sekce o změnu standardů školení cvičitelů vodní záchrany na FTVS UK. 

• Informace z TK malých sportů – J. Boháč shrnul informace z STK jednotlivých dalších sportů v ČSK, 
zastřešovaných ICF - Dračí lodě, Ocean racing, Kanu Polo, Freestyle, SUP. Zmínil různou intenzitu aktivit, 
organizovanosti, komunikace a reportingu k ČSK. Doplněno informacemi od S. Ježka. Většina sekcí dodala 
přehled činnosti na r. 2021 a plán na sezonu 2022. Finanční podpora pro STK bude spolu s rozpočtem ČSK 
schválena po obdržení státní dotace. Předpoklad duben 2022.   

• Anketa Kanoista roku 2021 – předseda zhodnotil vyhlášení ankety v říjnu 2021, zmínil dobré načasování, 
úsporný ale akceptovatelný formát, pro média atraktivní provedení a nízké náklady. Předsednictvo 
vyjádřilo spokojenost s mediální odezvou a prezentací kanoistiky a nezaznamenalo  negativní reakce.   

• Správa majetku ČSK – informace J. Boháč k nájemci na Císařské louce. Okomentoval také situaci na 
Slapech. Areál NOC Račice – ředitel stále M. Kurfirst. V letošním roce MS ve veslování + SP rychlost – snad 
dotace od NSA. 

• Podmínky DPP, DPČ a OSVČ ze státní dotace – nutno zapracovat nové limity pro státní dotace 2022 a 
požádat o výjimky pro nadlimitní hodnoty na NSA – zajistí sekretariát 

• Registrační systém ČSK  - informace o přípravě SW uvedl J. Boháč a o podrobnosti doplnil S. Ježek. 
Zdůraznil náročnost aktualizace a čištění dat členské základny. Systém komunikuje s dalšími aplikacemi 
sekcí a umožňuje export do rejstříků NSA a ČUS. Upozornil, že rejstřík NSA žádá jen část členské základny 
ČSK - sportovce a trenéry. 

• Informace z FTVS UK – J. Boháč informoval o změnách ve vedení univerzity, fakulty, katedry sportů 
v přírodě i specializace kanoistiky. Zmínil postup katedry při výměně vedoucího specializace – J. Busta 
namísto M. Bílého. Personální zajištění výuky specializací sprint i slalom bude ČSK dále monitorovat. J. 
Boháč navrhl pokračovat ve spolupráci svazu s metodikem M. Bílým, předsednictvo návrh schválilo. 

• Spolupráce ČSK s časopisem Pádler – J. Boháč zmínil přínosy spolupráce se specializovaným vodáckým 
časopisem a doporučil v ní pokračovat i nadále. Předsednictvo návrh jednomyslně podpořilo.  

• Přihláška nových členů (oddílů) do ČSK. – sekretariát připraví na příští jednání předsednictva informace 
o podaných žádostech o přijetí do ČSK, ke schválení a předložení konferenci ČSK. 

• Stav jednání o výstavbě NOC Troja – S. Ježek, J. Pollert podali aktuální informace o administrativních 
krocích k realizaci záměru. Příprava je stále v procesu, v součinnosti s MHMP, krok za krokem řeší řada 
dílčích překážek.  Informaci k perspektivě financování z NSA uvedl  J. Boháč. 
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• Granty Magistrát hl.m. Prahy – podána a vzata na vědomí informace o vyúčtování grantů za uplynulé 
období, a o zpracování žádosti a přidělení prostředků pro pražské oddíly na rok 2022. Celkový objem 
dotace MHMP na sport klesl za poslední čtyři roky téměř o polovinu.  

• Disciplinární řád ČSK – diskutován aktuální disciplinární řád, využívaný zřídka. Pro potřeby všech sekcí 
bude připraveno univerzální znění (aplikovatelný je užívaný řád SRK ČSK). Zajistí sekretariát. 

• Jednání s resortními centry ASC Dukla a VSC VICTORIA – informace o konstruktivních jednáních při 
hodnocení roku 2021 a oponenturách plánů vč. personálního obsazení RSC v roce 2022 podal J. Boháč. 
Doplnili J. Pollert a S. Ježek. V diskusi k stipendijnímu programu UNIS a požadavku na zařazení sportovců, 
dosud nezařazených do VSC, se vyjádřil J Boháč k diskriminaci studujících sportovců v Dukle. Případné 
schválení zařazení sportovců mimo VSC projedná J. Boháč s J. Rohanem. Předsednictvo podporuje 
stipendia pro sportovce všech RSC a nepodporuje účelové zařazování sportovců s nižší výkonností do 
stipendijního programu.  

• Spolupráce ČSK s Alpine Pro 2022-2024 – o jednání k přípravě smlouvy na dodavatele výstroje RD do OH 
2024 informoval J. Boháč. Sestaveno zadání pro výrobce, proběhly materiálové zkoušky se sportovci a 
výběr produktů v potřebných velikostech, představena uspokojivá předběžná cenová nabídka, vzhledem 
k pohybu cen dopravy z Číny zatím nepodepsána smlouva. Jednání pokračují. Výhodou modelový souběh 
nové výbavy s předchozí.   

• Evropské hry 2023 Krakov – projednáno zastoupení kanoistických disciplín v programu her, vedle 
slalomu na divoké vodě byl přidán kanoistický maraton, v obou disciplínách má ČR vyjeté kvóty. 
Pokračovat v jednání o zajištění účasti s ČOV. 

• Spolupráce ČSK s pojišťovnou UNIQUA – po úvodní informaci od J. Boháče a S. Ježka předsednictvo 
schválilo uzavření roční rámcové smlouvy umožňující individuální on-line sjednání cestovního pojištění 
pro členy ČSK a rodinné příslušníky za zvýhodněných podmínek. Jednorázového i dlouhodobého. 
Informace budou zveřejněné na webu kanoe.cz. Po roce bude kontrakt vyhodnocen.  

• Reprezentační smlouvy na rok 2022 – předsednictvo se shodlo na znění smluv ČSK s reprezentanty nad 
18 let pro r. 2022 v stejném rozsahu jako v r. 2021. Sekce provedou aktualizaci partnerů a zdůrazní 
povinnost závodníků vyžádat souhlas svazu s prezentací vlastních partnerů, k odstranění případných 
kolizí zájmů, kde platí priorita svazu. Úkolem sekcí je uzavřít smlouvy se členy RD před sezonou. 

• Financováni činnosti svazu v době rozpočtového provizoria – projednány možnosti svazu s využitím 
rezerv a dostupných půjček k zajištění zdrojů do obdržení státní dotace na rok 2022. Sekretariát se bude 
řídit pokyny k postupu  v době rozpočtového provizoria dle aktuální finanční situace sekce. Sekce připraví 
variantní finanční potřeby do 30.4. a 30.5. a přehled disponibilních prostředků svazu.  

• Dotaz k realizaci projektu z programu Erasmus + - J. Boháč vznesl dotaz ke stavu realizace / přidělení 
prostředků na projekt, k jehož žádosti ČSK vydával stanovisko a garance (projekt J. Busty) – sekretariát 
zjistí potřebné informace. 

 

 

 

Zapsal I. Eichler  Schválil: J. Boháč 
  


